## 僑務委員會宣傳稿

由僑務委員會籌辦的海外青年研習活動,每年都吸引許多海外青年來臺參與,今年受疫情影響,首度辦理線上營隊活動。僑委會將運用 VR 技術,讓參加者身歷其境,不僅藉此瞭解臺灣文化、高等教育與技職教育環境,更能體驗臺灣新科技發展現況,達到吸引優秀人才來臺升學的目標。「2021 年僑務委員會海外青年線上營隊」第三梯次(週六及週日班)即日起開放報名至9月2日止。

為了讓全球年輕朋友們都有機會參加,僑委會特別在今年的9月18日至10月17日,辦理線上營隊第三梯次(週六及週日班),全程採取線上同步視訊授課,並運用VR技術帶領學員體驗臺灣之美。旅遊達人將以「跳脫框架式」的角度,帶領大家上山下海,從地理環境、政治、科技、教育、文化等面向,深入淺出地「走訪」臺灣。此外,還有民俗技術實作課程,免費提供寄送「香包」和「燈籠」的製作材料給參與者親手製作,盡情發揮創意。

為顧及活動品質,參與名額有限,有興趣者把握機會盡快報名,當期人數 額滿即截止!第三梯次開課時間如下:

● 第3梯次:全球週六週日班,2021/9/18~2021/10/17,共5週/20小時

(上午班:臺灣時間上午8時至10時) (下午班:臺灣時間下午3時至5時)

凡年滿 16 足歲至未滿 25 歲 (以護照所載出生年月日為憑),年齡計算至報 名參加該營隊開班日,具僑居國護照或僑居身分加簽,目前居住於海外之青少 年均可報名參加。招生簡介及報名表請洽各地駐外單位、僑務委員會海外華僑 文教服務中心,或至僑務委員會網站下載使用,網址為

https://www.ocac.gov.tw/OCAC/Pages/VDetail.aspx?nodeid=5892&pid=26495020







選修課程涵蓋臺灣的「硬實力」與「軟實力」,包括「機器人」「AI 科技」「電影電視節目」「5G 通訊」「服裝設計」「文化資產應用」等,參加者可以選修2門課程。『服裝設計』和『文化資產應用』這2門課更有手工藝時間,材料免費提供。







更酷的是,營隊將以「VR虛擬實境」的技術,帶領大家漫步臺灣著名的景點和產業參訪。當參加者戴上免費提供的 VR 眼鏡,彷彿親自站在景點裡,可以任意轉頭,上下左右仔細瀏覽,身歷其境品賞臺灣。





(照片取材自網路)

「2021年僑務委員會海外青年線上營隊」同樣適合全家參與。參與者會收到一組精美又免費的材料包,每一塊布都是老師親手剪出來的。VR 眼鏡自己動手摺好後,搭配手機來體驗 720 度環景科技。鼓勵家長陪著孩子一起學習製作燈籠及香包。僑委會期盼藉由豐富的師資、生動的課程設計,搭配遠距直播攝影棚,帶領海外青年參訪臺灣的學校、文化景點與產業,吸引海外青年深度體驗臺灣、發現臺灣,進而更加認同臺灣。

## **Overseas Community Affairs Council Press Release**

The overseas youth study activities organized by the Overseas Community Affairs Council (OCAC) attract many young people from overseas to Taiwan every year. Due to the ongoing COVID-19 pandemic, this is the first year online camp activities have been organized. The OCAC will use VR technology to allow participants to immerse themselves in the environment, not only to allow them to understand Taiwan's culture and higher and technical education environment, but also to experience the current development of Taiwan's new technology and achieve the goal of attracting outstanding talent to Taiwan for further study. The 2021 Overseas Community Affairs Council's Overseas Online Youth Camp , session 3, is open for registration until September  $2^{\rm nd}$ .

In order to allow young people from all over the world to have the opportunity to participate, the OCAC specially tailored the online camp session 3 from September 18th to October 17th this year. The whole course will adopt online synchronized teaching and use VR technology to help students experience the beauty of Taiwan. From an "outside the box" perspective, travel experts will lead participants to explore a wide variety of aspects of Taiwan, including the geographical environment, politics, technology, education, and culture. In addition, there will be folk art and craft courses, which will provide free materials for scented sachets and lanterns that participants will make themselves so that they can give free rein to their creativity.

To ensure the quality of the activity, the number of participants is limited. Those who are interested should seize the opportunity and sign up as soon as possible. No further registrations will be accepted once the class is full. The third session is as follows:

• Session 3: Global Weekend Class, 2021/9/18~2021/10/17, 5 weeks / 20 hours in total

Morning class: 8 a.m. to 10 a.m. Taiwan time(GMT+8)

Afternoon class: 3:00 p.m. to 5:00 p.m. Taiwan time(GMT+8)

Anyone who is between the ages of 16 and 25 years old (based on the date of birth in the passport and calculated until the start date of the camp), has a passport of the country of residence or Overseas Compatriot Identity Endorsement, and currently lives overseas can a register. To learn more about enrolling, please contact any local Taiwan overseas office or Taipei Economic & Cultural Representative Office. You can also download the enrollment application form information and from the OCAC's website https://www.ocac.gov.tw/OCAC/Pages/VDetail.aspx?nodeid=5892&pid=26495 020.







Elective courses cover Taiwan's hard power and soft power, including robots, AI technology, movies and TV programs, 5G communications, clothing design, cultural asset applications, etc. Participants can choose two courses. The two courses of clothing design and cultural heritage applications involve more handicraft time, and materials are provided free of charge.







What's even cooler is that the camp will use VR technology to lead participants to check out some of Taiwan's famous tourist attractions and industries. When the participants put on the free VR glasses, they will feel as if they are actually standing in a tourist attraction. They can turn their heads, browse up and down, turn left and right, and enjoy the beauty of Taiwan.





 $(\ \mathsf{photos}\ \mathsf{from}\ \mathsf{the}\ \mathsf{Internet}\ )$ 

Participation in the 2021 Overseas Community Affairs Council's Overseas Online Youth Camp is also suitable for the whole family. Participants will receive a set of exquisite material packages for free, with each piece of cloth cut out by a teacher. After folding the VR glasses by yourself, you can use your mobile phone to experience the 720-degree-panoramic-view technology. Parents are

encouraged to accompany their children to learn how to make lanterns and sachets. The OCAC hopes that through the excellent teachers, engaging curriculum design, and remote live broadcast studio, the camp will lead overseas youth to visit Taiwan's schools, cultural attractions, and industries and allow them to experience Taiwan in depth, discover Taiwan, and then identify with Taiwan.